





Host Your Corporate Party at the Grand Victorian-style Hong Kong Disneyland Hotel

Festive Banquet Packages are valid from November 1, 2021 to March 31, 2022

HK\$1,088 and up per person (plus 10% service charge) for Western Set or Buffet Packages

HK\$11,888 and up per table^ (plus 10% service charge) for Chinese Set Packages

Package Inclusion

-  Selection of Western Set, Chinese Set and Buffet arrangement
-  3 hours of unlimited soft drinks, orange juice and beer








Raffle Prizes

(exclusive for 100+ guests)

-  Two (2) Hong Kong Disneyland Park 1-Day General Admission Tickets

Festive Delights

(exclusive for 100+ guests)

-  Complimentary post-event 49-seater coach transfer, to one designated local drop-off point
-  Complimentary use of 1 LCD projector with screen set and two (2) microphones
-  Complimentary Disney-themed backdrop with company name*
-  Free corkage
-  One complimentary Disney souvenir per event guest
-  One 20% off merchandise discount coupon per event guest, for use on event day
-  One complimentary bottle of Champagne for toasting moment



Flexible Table Arrangement, with up to 12 Guests per Table[#]

* Backdrop design is subject to availability. Additional charges may apply for special design, extra lettering, and company logo.

^ Each table for 10-12 guests.

[#] Type D Mode of Operation, and applicable to events from Nov 1, 2021 onwards.

Minimum spending applies. Please check with our Business Solutions & Events representatives for other applicable Terms and Conditions.

Photos are for promotional purposes only.

Capacity / Set up of event venues and event timing may be adjusted in accordance with the applicable Prevention and Control of Disease Regulations.

Disney
迪士尼佳節盛宴
Festive Feast

非凡商務派對 盡在維多利亞式香港迪士尼樂園酒店

節日宴會套餐有效期由2021年11月1日至2022年3月31日

西式套餐或自助餐每位港幣**\$1,088**起 (另加10%服務費)

中式宴會套餐每席[^]港幣**\$11,888**起 (另加10%服務費)

套餐包括

- ❶ 西式套餐、中式宴會或自助餐可供選擇
- ❷ 3小時內無限供應汽水、橙汁及啤酒

幸運抽獎禮品 (賓客人數達100人或以上)

- ❸ 兩張香港迪士尼樂園1日標準門票

節日禮遇

(賓客人數達100人或以上)

- ❹ 活動結束後免費安排49座專車接送賓客前往香港市區指定地點
- ❺ 免費使用LCD投影機連屏幕一套及兩支咪
- ❻ 免費使用附有公司名稱的迪士尼典雅佈景板*
- ❼ 豁免自攜餐酒開瓶費
- ❽ 每位一份限量版迪士尼禮品
- ❾ 每位一張8折購物禮券, 可於香港迪士尼樂園度假區內的指定禮品店於活動當天使用
- ❿ 奉送香檳一瓶供祝酒之用



可靈活安排最多每席12人#

* 佈景板選擇需視乎供應情況而定; 如度身訂製公司名牌, 須另收附加費。

[^] 每席供10-12人用。

D類運作模式, 並適用於2021年11月1日或之後。

以上套餐設有最低消費。請與我們的商務活動策劃團隊代表查詢詳情及其他適用條款及細則。

以上圖像僅作推廣用途。

活動場地的可容納人數/佈置及活動時間會因應適用的預防及控制疾病規例而作出適當調整。